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Sz.P.
Ewa Fronczek
Radna Rady Miejskiej 
w Czeladzi 

          

W odpowiedzi na Pani wniosek  z dnia  3 lipca 2019 r.  dotyczący doświetlenia placu zabaw

przy ulicy  17 Lipca uprzejmie  informuję,  że zgodnie  z opinią przedstawioną przez Miejski  Zarząd

Gospodarki  Komunalnej  na  ulicy  17  Lipca  na  chwilę  obecną  nie  ma  możliwości  technicznych

doświetlenia placu zabaw. 

        Burmistrz

mgr Zbigniew Szaleniec
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